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SYDØSTJYLLANDS 

KOLONIHAVEKREDS 
cvr. Nr. 36270888 

www.sydoestjyllands-kolonihavekreds.dk 
 

 
 

BESTYRELSESMØDE 
 
 
 

Torsdag den 15. august 2024 kl. 17.30 i Horsens  
 
Vi starter med at vælge en ordstyrer. Mødets varighed max. 3 time. Der opfordres til at vi holder fokus og 
følger dagsordenen. Opstår der behov nedsættes arbejdende udvalg. Spisning ca. kl. 19.30/20.00 
 
 
 

DAGSORDEN  

 
1. Godkendelse/underskrift af referat fra sidste møde.  

 
2. Nyt fra formand 

         -  Nyt siden sidst 
                                        

3. Nyt fra kasserer  
       -  Regnskab 2024 og status på kassererskifte 
 

4. Nyt fra udvalg 
- VU - vurderings/ankeudvalg  = generel info 
- Kommune - Miljø – kloakudvalg = generel info  
- Byggeudvalg – =  generel info 
- Præmieringsudvalg = generel info 

Kursusudvalg = generel info 
- Øvrige  = evt. info fra alle vore tilsluttede kommuner 

 
 

5. Forsikringstilbud 
  

6. Kongres 2024, diverse planlægning 
 

7. Hjemmeside 
 

8. Planlægning /ændring ifm. bogføringsprincip 
 

9. Status udflugtstur 
 

10. Eventuelt 
 

Næste møde  
 
 
 
 
 
 

http://www.sydoestjyllands-kolonihavekreds.dk/
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REFERAT 
Fravær:  0            Fravær uden afbud:  0 
 
 
 

 
1 Godkendelse/underskrift af referat fra sidste møde. 

Godkendt 

 

2 Nyt fra formand 
         -  Nyt siden sidst: Der har været holdt sommerferie, dog har der været få henvendelser, 
men ellers har vi været i København, og vi har holdt jydemøde. Der kommer et jydemøde 
mere inden kongressen. Der er kamp om formandsposten i hovedforbundet. Det er langt om 
længe næsten på plads med Banken, så Maibritt har fået adgang. Det har været op ad bakke, 
men efter der blev presset lidt på kom fuldmagterne på plads. Det eneste der ikke er på 
plads, er Dankort. Netbanken er oppe at køre med 2 faktor godkendelse. 
                                        

3 Nyt fra kasserer  
       -  Regnskab 2024 og status på kassererskifte Ajourført regnskab pr. 14. august som viser et 
øjebliksbillede på godt og vel 5000 kr. Den store kontingentregning til Forbundet er betalt. 
Der er lavet en ny kontoplan, der tydeligt grupperer indtægter og udgifter, og derfor har vi 
lavet nogle interne omposteringer. Pt. har vi 122.000 kr. i likvide beholdninger. 
 

4 Nyt fra udvalg 
- VU - vurderings/ankeudvalg  = generel info den 2. september afholdes opsamlingskursus 

for alle vurderingsfolk. Man skal deltage hvert andet år men vi ser gerne at man 
deltager hvert år. Kurset afholdes i Ny Løvhøjs Fælleshus. Vi sender også ud til 
Formændene, at de må deltage samt bestyrelsesmedlemmer så de kan få en 
introduktion til hvad vurderingsfolkene laver. 

- Kommune - Miljø – kloakudvalg = generel info Per har et projekt med Ny Løvhøjs 
afvandingsprojekt. Udrensning af kanalen er overgået til politisk niveau nu. 
Afvandingskanalen ml. Ny Løvhøj og Ålykke er endnu ikke blevet renset eller 
reetableret efter flere års tovtrækkeri. 

- Byggeudvalg – =  generel info Intet nyt, kører godt 
- Præmieringsudvalg = generel info Der har været tur rundt i haverne vedr. 

havepræmieringer. Der har ikke været så mange tilmeldinger i år desværre. Men det er 
kørt godt uden problemer og vi er meget tilfreds med den nye havekonsulent. Der 
kommer den årlige præmieuddelingsfest engang i oktober.  
Kursusudvalg = generel info  Der afholdes bestyrelseskursus den 29. august på 
biblioteket. Det er primært for at klæde de nye bestyrelsesmedlemmer på. Der 
mangler tilmeldinger,  så der sendes en rykker ud. 

- Øvrige  = evt. info fra alle vore tilsluttede kommuner I Vejle går det godt. Der kommer 
droner rundt og fotograferer alle haverne, og de haver, der er for store, skal reguleres 
ned. Der kommer en landmålertekniker, som styrer dette.  
 
 

5 Forsikringstilbud ? Det er gået i stå og der er ingen kontakt. Jesper vil følge op på processen. 
  

6 Kongres 2024, diverse planlægning Der skal bestilles billet via DSB. Husk at gemme bilag fx 
hvis man selv kører. Århus forespørger, om vi vil være med til spisning på restaurant om 
fredagen, når hver kreds skal være vært for eget selskab/delegation. Vi holder fast i vores 
første beslutning, hvor vi allerede har bestilt på Restaurant Frida. 
 

7 Hjemmeside Thorvald har overtaget og bruger den næste måneds tid på at kigge på 
hjemmesiden.  Der er pt problemer med Apple produkter, at de ikke kan gå ind i menuen i 
venstre side. Dette vil blive lavet om. 
 

8 Planlægning /ændring ifm. Bogføringsprincip Hensigten er, at det skal køre pr. 1. januar 2025. 
Der skal indkaldes til en ekstraordinær generalforsamling for at få det vedtaget.  
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9 Status udflugtstur Turen er den 24. august, og der er 48 tilmeldte. Per fra Pilevænget kører 
bussen, og der er et godt program stykket sammen. 
 

10 Eventuelt Af personlige årsager trækker Louise Bromose sig fra bestyrelsen. Suppleant fra 
Horsens kontaktes for at træde til. Højvang har 50 års jubilæum med invitation den 31. 
august. Anni tager derud med gave. 
 

11 Næste møde Torsdag den 3. oktober. 


